

LONGi Statement on Forced Labour

[At LONGI (local entity)], we are driven by our commitment to the planet and people and we stand with the solar industry in supporting the human rights of all workers. It is evident through our Code of Conduct and ethical values that we do not engage in or tolerate any form of forced labour, modern slavery or human trafficking.

LONGi took immediate action when questions arose on the supply chain of the solar industry. We built a strong brand over the last twenty years based on the quality of our products and we guard the integrity of our supply chain closely. We have devoted additional resources to strengthen our internal controls, oversight on our supply chain partners and covering all components sourced.

LONGi is one of the most comprehensive suppliers in the industry. We require all our suppliers to adhere to our Supplier's Code of Conduct which explicitly prohibits them to engage in any form of forced labour. We will continue to work hard constantly in ensuring the products supplied to us are free from forced labour.

Along with our internal work, our team is actively involved with industry efforts to develop a traceability protocol to improve not only LONGi's processes but also those of the industry as a whole.

LONGi has a long-standing commitment to basic human rights and actively supports efforts to prevent forced labour. We have always and will always comply with legislation and regulations and we look forward to working with employees, affiliates, suppliers and customers to ensure the solar industry respects and protects human rights.

非双反区关于劳工的声明

隆基标志

2021 年 2 月 26 日

隆基 X 国关于强迫劳动的声明

在隆基太阳能科技（X 国）公司，我们被我们对地球和人类的承诺所驱动，并站在太阳能行业一起支持所有工人的人权。我们的行为准则以及我们的个人道德是明确的：我们不参与或容忍任何形式的现代奴役、强迫劳动或人口贩运。

当有关太阳能产业供应链的问题出现时，我们立即采取了行动。隆基在过去 20 年中基于我们产品的质量建立了强大的品牌，因此我们严密地维护着供应链的完整性。我们投入了额外的资源来加强我们的内部控制和监督我们的供应链合作伙伴，涵盖所有组件的来源。

我们是全行业生产环节最全面的供应商之一。我们要求我们所有的供应商遵守我们的《供应商行为准则》，该行为准则证明他们不从事强迫劳动。我们正在做艰苦的和持续的工作，以确保所有进口没有强迫劳动。

随着我们的内部工作，我们的团队积极参与行业工作，以开发可追溯性协议，不仅改进隆基的流程，而且改进整个行业的流程。

隆基长期致力于基本人权，并积极支持防止强迫劳动的努力。我们始终并将永远遵守法律法规，我们期待着与员工、附属公司、供应商和客户合作，确保太阳能行业尊重和保护人权。

隆基太阳能技术（X 国）公司